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Abstract (en)
The door siphon (7) and/or the coke cake guide (9) and/or the cleansing chamber (10) and/or the pressure lid are rotatable about the oven axis (M)
of each coking chamber (3) or an axis parallel to the oven axis (M). Coke oven servicing apparatus of a coke oven servicing machine for a coking
oven (2) has several coking chambers (3) arranged next to each other. The coke oven servicing machine is transportable along the coking chamber
in the battery axis (L) direction. The coke oven servicing machine has (a) a door siphon (7) with door siphon device (4) for servicing individual oven
doors (8) of the coking chamber, where the siphon door is transportable traversely to the battery axis (L) in the direction of the individual coking
chamber and/or (b) a coke cake guide (9) with coke cake guide device (5), where the coke cake guide is transportable traversely to the battery
axis in the direction of the individual coking chambers and/or (c) a cleaning chamber device (6) with a cleaning chamber (10) for cleaning of the
chambers of individual coking chambers, where the cleaning chamber is transportable traversely to the battery axis in the direction of the individual
coking chambers and/or (d) a pressure lid having coke ejection device for squeezing out of coke from the individual coking chambers, where the
pressure lid is transportable traversely to the battery axis in the direction of the individual coking chamber.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Koksofenbedienungseinrichtung einer Koksofenbedienungsmaschine (1) für einen Verkokungsofen (2) mit einer Vielzahl
von nebeneinander angeordneten Verkokungskammern (3), wobei die Koksofenbedienungsmaschine (1) entlang den Verkokungskammern (3) in
Richtung der Batterieachse (L) verfahrbar ist, mit a) einer einen Türheber (7) aufweisenden Türhebereinrichtung (4) zur Bedienung der einzelnen
Ofentüren (8) der Verkokungskammern (3), wobei der Türheber (7) quer zur Batterieachse (L) in Richtung auf die einzelnen Verkokungskammern
(3) verfahrbar ist, und/oder, b) einer eine Kokskuchenführung (9) aufweisenden Kokskuchenführungseinrichtung (5), wobei die Kokskuchenführung
(9) quer zur Batterieachse (L) in Richtung auf die einzelnen Verkokungskammern (3) verfahrbar ist, und/oder, c) einer einen Rahmenreiniger (10)
aufweisenden Rahmenreinigungseinrichtung (6) zum Reinigen der Rahmen (11) der einzelnen Verkokungskammern (3), wobei der Rahmenreiniger
(10) quer zur Batterieachse (L) in Richtung auf die einzelnen Verkokungskammern (3) verfahrbar ist, und/oder, d) einer einen Druckkopf
aufweisenden Koksausdrückeinrichtung zum Herausdrücken des Kokses aus den einzelnen Verkokungskammern (3), wobei der Druckkopf quer
zur Batterieachse (L) in Richtung auf die einzelnen Verkokungskammern (3) verfahrbar ist. Um die Ofentüren (8) schonend abnehmen und wieder
einsetzen zu können, ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß der Türheber (7) und/oder die Kokskuchenführung (9) und/oder der Rahmenreiniger
(10) und/oder der Druckkopf um die Ofenachse (M) der jeweiligen Verkokungskammer (3) oder eine zur Ofenachse (M) parallele Achse schwenkbar
sind/ist. <IMAGE>
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